
رضا قوچان نژاد، مهاجم سابق تیم ملی فوتبال کشورمان، 
در مورد قرعه تیم ملی در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر پاسخگوی 

سوالات بود. 
 نظرتان درباره گروه  ایران در جام جهانی چیست؟

هر تیمی که به جام جهانی آمده حتما تیم قوی 
و خوبی است و به دلیل کیفیت خیلی زیادش و 
بازیکنان بسیار خوبی که در اختیار دارد به 
جام جهانی رسیده است. بهترین تیم های دنیا 
در جام جهانی هستند. در مورد گروه خودمان 

می توان گفت که نسبت به دوره های قبلی که 
در جام جهانی بودیم، گروهی به این خوبی 

نداشتیم. به تاکتیک، مربی و بازیکنان 
کاری ندارم اما بازی کردن با کشورهایی 
مثل انگلیس، آمریکا یا برنده دیدار ولز، 
اوکراین و اسکاتلند، می تواند برایمان 

خوب باشد. 
 می توانیم از گروه مان صعود 

کنیم؟
اگر به دور قبلی جام جهانی هم نگاه 

کنید، در روسیه با اینکه در یک گروه فوق العاده سخت که 
مراکش، اسپانیا و پرتغال در آن قرار گرفته بود، با زدن یک 
گل می توانستیم صعود کنیم. برای همین می گویم واقعا در 
جام جهانی قطر شانس زیادی برای صعود داریم و بچه ها باید باور 
کنند می توانند برای اولین بار از مرحله گروهی صعود کنند. 

الان موقعیت خوبی است که یک مرحله بالاتر برویم. 
 نظرت درمورد وضعیت تیم ملی چیست؟

بازیکنان ما چندین سال است کنارهم بازی می کنند و 
در -۲ 3 تورنمنت مهم شرکت کرده اند. برای همین تجربه 
بچه ها خیلی زیاد است. تجربه جام جهانی های قبلی را با 
خود به قطر می برند. جدا از این، کیفیت بازیکنان مان خیلی 
زیاد است و گروهی که الان افتادیم گروهی است که واقعا 
موقعیت صعود از آن را داریم. اگر با برزیل، آرژانتین، اسپانیا 
و آلمان در یک گروه بودیم می گفتیم کار سخت است، اما 
بازهم سعی مان را می کردیم. به اینکه از گروه بالا بیاییم 

حس خیلی مثبت و خوبی دارم.
 در مورد کلیت قرعه کشی جام جهانی چه نظری 

دارید؟
درست است که می گویند قدرت ها در این جام جهانی در 

گروه های مختلف پخش شده اند اما اگر گروه اول را نگاه کنید، 
کار برای هلند خیلی آسان است و در این گروه سنگال، قطر و 
اکوادور شانس زیادی برای بالاآمدن دارند. به جز گروه اسپانیا 
و آلمان که می شود گفت گروه مرگ است، همه قدرت ها بین 
گروه های مختلف پخش شده اند. البته خوبی کار این است که 
تیم های قوی بتوانند بالا بیایند. خیلی دوست دارم ببینم کدام 

تیم ها بالا می آیند. 
 تیم ملی برای حضور قدرتمندانه نیاز به برگزاری 

بازی های تدارکاتی خوب دارد. نظر شما چیست؟
بازی های تدارکاتی و اردوهای خوب برای رسیدن بازیکنان 
به آمادگی لازم خیلی مهم است. یکی از مسائل کلیدی این 
است که بتوانیم بچه ها را آماده کنیم. حتی باید بازیکنان مان 
که در لیگ های اروپایی بازی نمی کنند یا هر هفته با تیم های 
قوی بازی نمی کنند را هم به خوبی برای جام جهانی آماده کنیم. 
این مسائل خیلی اهمیت دارد. لازم است که براساس تیم های 
حاضر در گروه مان دیدارهای تدارکاتی مناسب را در نظر بگیریم. 
 مصاف با تیم های قدرتمند می تواند جذابیت بالایی 

در جام جهانی داشته باشد. 
درست است؛ اما هدف باید این باشد که از گروه صعود کنیم و 
برای زنگ تفریح شدن به جام جهانی نرویم. نباید مهم باشد که با 
کدام تیم هم گروه می شوی بلکه فقط باید نتیجه بگیری. حتی 
اگر در مرحله گروهی با تیم های خوب نیفتیم، در مراحل بالاتر 

حتما با تیم های گردن کلفت روبه رو خواهیم شد. 

رضا قوچان نژاد: 

به صعود تیم ملی در جام جهانی، امیدوارم! 

11ورزش سالپنجم
شماره1274
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دیدگــــــاه
به »عزیزی خادم« نمره ۱۹ می دهم 

گفته می شود قرار است تیم ملی فوتبال کشورمان در 
دیداری تدارکاتی مقابل تیم کانادا قرار بگیرد. کانادا از گروهی 
به جام جهانی صعود کرده که در آن تیم آمریکا حضور داشته 
است. آنها توانستند جلوتر از آمریکا به عنوان تیم اول به 
جام جهانی صعود کنند. کانادا به طورقطع تیم قابل احترام و 
قدرتمندی است و شباهت بازی این تیم به آمریکا زیاد است. 
اینکه می گویند این تیم حریف مناسبی برای ایران نیست، 
کاملا اشتباه است. همیشه افرادی هستند که انتقاد می کنند. 
معنی و مفهوم بازی های تدارکاتی این است که این دیدارها 
باعث بالارفتن انسجام و هماهنگی تیم شود، اما طبیعی است 
که نمی شود همه را راضی نگه داشت. در خصوص عملکرد 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال باید بگویم از روز اول که 
شهاب الدین عزیزی خادم به عنوان رئیس فدراسیون انتخاب 
شد، من یکی از مخالفان سرسخت او بودم، اما بعداز کسب 
نتایج تیم ملی و صعود به جام جهانی نظرم کاملا تغییر کرد و 
اگر قرار باشد به عزیزی خادم نمره داده شود من نمره ۱۹ از 
۲۰ را خواهم داد. تیم ملی بعداز اخراج »مارک.ویلموتس« در 
شرایط بسیار سختی قرار داشت و از شانس کمی برای صعود 
به جام جهانی برخوردار بود، اما با حضور رئیس و سرمربی 
جدید توانستیم به عنوان تیم اول و به آسانی به جام جهانی 
صعود کنیم. البته در آن زمان با آمدن »اسکوچیچ« موافق 
نبودم اما با نتایج درخشان و بی سابقه ای که فدراسیون و 
کادرفنی تیم ملی به دست آوردند، نظرم تغییر کرد. این نتایج 
حاکی از این بوده که یک فکر خوب پشت تیم است. حالا بماند 
که چه اتفاقاتی در فدراسیون پیش آمده و باعث این دعواها 
و به هم زدن هیات رئیسه شده است. چطور امکان دارد که 
یکدفعه هیات رئیسه تصمیم به این کار بگیرد؟ چرا در 7، 8 
ماهی که عزیزی خادم کار می کرد، این تصمیم گرفته نشد؟ 
شما از رئیس فدراسیون چه انتظارهایی داشتید که محقق 
نشد؟ تیم ملی به راحتی به جام جهانی صعود کرد و در این 
شرایط توانست باعث شور و نشاط در میان مردم شود. چه 
اتفاقی افتاد که او عزل شد؟ اگر خودسَر عمل کرده چرا از 
اول جلوی کارهایش گرفته نشد؟ واقعا برای من جای سوال 
است که چرا احسان اصولی همه کاره این آقایان شده است. 
بنده به شخصیت حقیقی او احترام می گذارم اما مگر او رئیس 
هیات استان خراسان رضوی نیست؟ این استان یک تیم دارد 
به اسم شهرخودرو مشهد و »اصولی« بارها با مالک این باشگاه 
چه در رسانه و چه بیرون از آن دعوا و جدل داشته است. 
چطور نتوانستند به این تیم کمک کنند و آن را حفظ کنند؟ 
شهرخودرو در حال حاضر در معرض سقوط از لیگ برتر است. 
الان بیشترین تصمیمات تیم ملی توسط »اصولی« گرفته 
می شود. او حداقل باید در ابتدا اختلافات و مشکلات تیم 
استان خود را درست می کرد تا به این شکل نیفتند، بعد سراغ 
تیم ملی می آمد. وقتی که شما یک رئیس فدراسیون موفق را 
توسط هیات رئیسه کنار می گذارید، یعنی روی توانایی های 
این رئیس ایراد وارد بوده است، در صورتی که عزیزی خادم 
بهترین عملکرد را داشته و اگر اشکالی دیده شده، باید همان 
موقع جلسه برکزار می کردند و رسیدگی انجام می شد، نه 
اینکه بعداز موفقیت تیم ملی بیاییم با استناد به اتفاقات 

گذشته او را عزل کنیم. 

ایسنا: یک رسانه بلژیکی خبر داد که علیرضا بیرانوند 
قصد دارد از تابستان آینده به صورت قرضی در پرسپولیس 
بازی کند. علیرضا بیرانوند که با قراردادی به صورت قرضی 
از آنتورپ بلژیک راهی بواویشتای پرتغال شده بود، با پایان 
مدت قراردادش با باشگاه پرتغالی به تیم بلژیکی پیوست. 
این دروازه بان در آنتورپ حضور دارد و به دلیل حضور در 
جام جهانی همراه ایران، سران تیم بلژیکی به دنبال تمدید 
قرارداد او هستند تا بتوانند از این راه درآمدزایی کنند. این 
دروازه بان تا اواسط سال ۲۰۲3 با آنتورپ قرارداد دارد. گفته 
می شود که پرسپولیس ایران علاقه مند است که او را به خدمت 
بگیرد و این دروازه بان نیز مایل است که تابستان آینده کار 
خود را به صورت قرضی در آنجا آغاز کند. او مشتاق است که به 
آنجا برود، حتی اگر دو تا سه باشگاه اروپایی نسبت به جذب او 

تمایل نشان دهند. 

فوتــــبالداخلی

محمدمایلیکهن
سرمربی سابق تیم ملی  

 

نشریه اقتصادی »فوربس« میزبانی جام جهانی ۲۰۲۲ 
را یک فرصت اقتصادی بزرگ برای ایران ارزیابی کرد. در 
دورگروهی رقابت های جام جهانی، ایران به مصاف آمریکا و 
انگلیس خواهد رفت. برای ایران که در ۵ حضور قبلی خود 
در این مسابقات هرگز از مرحله گروهی صعود نکرده است، 
این رویداد فقط یک رویداد ورزشی نیست، بلکه یک فرصت 
اقتصادی نیز محسوب می شود. جام جهانی که در کنار المپیک 
به عنوان بزرگترین رویداد ورزشی جهان محسوب می شود در 
8 ورزشگاه در قطر برگزار می شود که اکثر آنها تازه ساخته 
شده اند و در اطراف دوحه قرار دارند.  انتظار می رود حدود ۱.۵ 

میلیون نفر به این کشور کوچک حاشیه خلیج فارس مسافرت 
کنند و ایران امیدوار است که برخی از این طرفداران از جزایر 
ایران نیز برای اقامت استفاده کنند. سیدابراهیم رئیسی، 
رئیس جمهور ایران، گروهی را برای نظارت بر همکاری های 
بین دستگاه های دولتی تشکیل داده که تلاش می کنند از این 
فرصت حداکثر استفاده را ببرند. او گفته است: ایران آماده 
است هر کمکی که قطر نیاز دارد به این کشور ارائه کند. رستم 
قاسمی؛ وزیر راه ایران از ورود صدها هزار بازدیدکننده به 
ایران صحبت کرده است. او گفت: اکنون در حال برنامه ریزی 
هستیم تا زمینه را برای علاقه مندان و گردشگران خارجی 

فراهم کنیم تا در اوقات فراغت خود به ایران سفر کنند تا از 
جاذبه های کشورمان نیز دیدن کنند. یک کشتی مسافربری از 
فرانسه خریداری شده که آماده حمل ۱7۰۰ مسافر بین قطر 
و ایران است. یکی از مقامات پیش بینی کرد: بدون شک ورود 
گردشگران از قطر با استفاده از این کشتی افزایش می یابد. 
یکی از نزدیکترین بندر بوشهر امکانات خود را ارتقا داده است. 
یکی دیگر از مناطقی که امید به بازدیدکنندگان بیشتر دارد 
جزیره کیش است که با هواپیما فقط ۴۰ دقیقه با قطر یا ۶ 
ساعت با قایق فاصله دارد. ایران هم چنین در مورد ارائه ویزای 
رایگان در بدو ورود به هر کسی که برای جام جهانی به ایران 
سفر می کند، صحبت کرده است. قطر ثروتمند نیاز چندانی 
به کمک های خارجی ندارد، اما می خواهد به خاطر پیشنهاد 

کمک ایران، قدردان باشد.

گزارش »فوربس« از فرصت جام جهانی برای ایران

آرمان ملی: هفته بیست وهفتم لیگ برتر در حالی روزگذشته 
برگزار شد که با توجه به برد سپاهان مقابل پرسپولیس،  استقلال 

با برتری مقابل فولاد قهرمانی خود را قطعی کرد.
  برد استقلال 

در یکی از حساس ترین دیدارهای هفته بیست وهفتم لیگ برتر 
فولاد و استقلال در شرایطی به مصاف یکدیگر می رفتند که نتیجه 
این بازی تاثیر زیادی در تعیین سرنوشت قهرمان این فصل داشت. 
بازی با برتری استقلال آغاز شد و شاگردان فرهاد مجیدی با ارائه 
یک بازی هجومی در ابتدای بازی دو- سه موقعیت خوب روی 
دروازه فولاد ایجاد کردند که البته هیچکدام راهی به چارچوب 
پیدا نکرد. در ادامه بازی متعادل دنبال شد و دو تیم که بی محابا 
بازی نمی کردند به جز ضربات آزاد روی دروازه یکدیگر موقعیت 
خطرناک خلق نکردند تا نیمه نخست که بسیار کم افت وخیز 
دنبال شد با تساوی بدون گل به پایان برسد. در نیمه دوم دو تیم 
کمی از لاک محتاطانه خود بیرون آمدند و با ارائه بازی هجومی تر 
به دنبال این بودند تا زودتر از حریف به گل برتری دست یابند. 
در این میان این استقلال بود که زودتر از میزبان خود روی یک 
ارسال از سمت راست توسط حسین زاده به گل رسید. استقلال با 
به ثمررساندن این گل به بازی بسته تر رو آورد تا فضاها را از فولاد 
بگیرد و نتیجه را حفظ کند. استقلال در این امر موفق هم بود و 
نه تنها موقعیت خوبی به فولاد نداد، بلکه روی ضدحمله با شوت 
زیبای صالح حردانی، مدافع راست خود تیرخلاص را به فولاد زد و 
برتری خود را دوگله کرد. در ادامه حملات انتحاری فولاد تا انتهای 
بازی منجر به خلق یکی دو موقعیت خیلی خوب شد که یکی از 

آنها توسط کوشکی تبدیل به گل شد، اما در نهایت این گل هم مانع 
پیروزی سرنوشت ساز استقلال نشد تا شاگردان فرهاد مجیدی با 
نتیجه ۲ بر یک،  سه امتیاز این بازی مهم را کسب کنند. استقلال 
با پیروزی در این دیدار سخت خارج از خانه در آستانه قهرمانی در 
فصل جاری قرار گرفت تا به نوعی به سلطه پرسپولیس در لیگ برتر 

پایان داده باشد. 
  مجیدی چه گفت؟

فرهاد مجیدی پس از برتری ۲ بر یک تیم فوتبال استقلال 
مقابل فولادخوزستان در هفته بیست وهفتم لیگ برتر فوتبال، 
اظهارداشت: تنها جمله ای که می توانم بگویم خسته نباشید به 
بازیکنانم است که فوق العاده بودند و نشان دادند که لیاقت قهرمانی 
را دارند. بازیکنانم هم در نیمه اول و هم در نیمه دوم تیم برتر بودند، 
به جز دقایق آخر که گل خوردیم. بازی بسیار سختی بود که در 
نهایت در آن پیروز شدیم. وی در مورد اینکه تیمش در آستانه 
قهرمانی قرار دارد، تصریح کرد: برای بازی بعدی نیاز به سه امتیاز 
داریم تا قهرمان شویم. نتیجه بازی پرسپولیس - سپاهان تاثیرگذار 
است، ولی فارغ از این نتیجه نیاز به پیروزی در بازی بعدی داریم. 
هنوز استقلال صددرصد قهرمان نشده است. به بازیکنانم گفته 
بودم از چهار بازی پیش رو ۱۲ امتیاز می خواهم و در بازی های 
بعدی باید با تمام قوا به میدان برویم. وی در واکنش به اینکه تیمش 
با نباختن در لیگ و داشتن بهترین خط دفاعی صاحب رکورد 
قابل توجهی در فوتبال ایران است، گفت: دنبال رکورد و نباختن 
نیستم و از اول گفته بودم برای من قهرمانی مهم است. به بازیکنانم 
برای این کسب رکوردها افتخار می کنم، اما تاکید می کنم هدف 

من قهرمانی است. فوتبال همین است و یک روز می برید و یک 
روز می بازید. در بازی با نساجی مازندران، شوت صالح حردانی به 
تیر خورد و امروز وارد دروازه شد. جا دارد در مورد ساختار باشگاه 
فولادخوزستان به مردم و مسئولان استان خوزستان تبریک 
بگویم که چنین امکاناتی را فراهم کردند و برای فولاد نیز در ادامه 

مسابقات لیگ قهرمانان آسیا آرزوی موفقیت می کنم.
  صحبت های نکونام 

جواد نکونام پس از شکست ۲ بر یک تیمش مقابل استقلال 
گفت: می دانستیم بازی سخت و سنگینی را با توجه به شرایط 
جدول در پیش داریم. بازی پرفشاری بود و تیم ما یک ربع، 
بیست دقیقه اول خیلی بد بازی کرد و با تغییراتی که دادیم، 
توانستیم شرایط را به نوعی که دوست داریم، پیش ببریم. سرمربی 
فولادخوزستان، افزود: من از باشگاه سوال می کنم که چرا در 
بازی که ما میزبان بودیم، تماشاگر نیامد؟ همه جا استقلالی ها 
بودند، اما چرا هواداران ما نیامدند؟ از باشگاه سوال می پرسم که 
چرا تماشاگران ما نیامدند، اما ۵ هزار استقلالی بودند؟ باشگاه 
چکار کرد؟ اگر در ورزشگاه آزادی بود، اشکالی نداشت، اما چرا 
هواداران ما در ورزشگاه نبودند، در حالی که می توانستیم استادیوم 

را پرکنیم.
  دیگر دیدارها

در دیگر مسابقات این هفته هوادار با یک گل فجرسپاسی را 
شکست داد. شهرخودرو و پیکان به تساوی یک بر یک رضایت 
دادند. آلومینیوم اراک با نتیجه ۲ بر یک صنعت نفت را شکست داد. 
گل گهر با همین نتیجه مس را در رفسنجان از پیش رو برداشت. 
دیدار نفت مسجدسلیمان و نساجی با تساوی یک بر یک به پایان 
رسید. ذوب آهن و تراکتور بدون گل بازی خود را به پایان رساندند. 

  شکست پرسپولیس 
در آخرین دیدار هفته تیم های سپاهان و پرسپولیس در 
سیرجان به مصاف هم رفتند. دو تیم بازی را محتاطانه آغاز کردند و 
بازی بیشتر به جنگ های میانه زمین اختصاص داشت. اولین خطر 
جدی بازی را محمدرضا حسینی با شلیک محکمش و لرزاندن 
تیرک دروازه لک رقم زد. در ادامه شاگردان محرم برای دقایقی 
تیم برتر میدان بودند و بازی را به حریف خود دیکته کردند. دقیقه 
3۶شوت حسینی توسط مدافعان پرسپولیس بلوکه شد و توپ به 
بالا رفته و بعد از فرود، روی پای نژادمهدی نشست تا به وسیله آن 
دروازه پرسپولیس باز شود.  بعداز این گل سپاهان همچنان هم برای 
رسیدن به گل دوم تلاش کرد اما موفق نبود تا این نیمه با نتیجه 
یک بر صفر به پایان برسد. دقیقه ۴8 کاشته رفیعی از فاصله دور 
با سایه زنی شهباززاده همراه شد اما لک که از دروازه خود فاصله 
گرفته بود، دچار اشتباه شده و دروازه خود را برای باردوم باز شده 
دید. بعداز این گل سرخ ها جلو کشیدند و چندین خطر را روی 
دروازه اصفهانی ها پایه ریزی کردند. در ادامه توپی از خط دروازه 
ها عبور نکرد تا این بازی با برتری ۲ بر صفر شاگردان نویدکیا به 

پایان برسد.

امیر عابدینی، رئیس سابق فدراسیون فوتبال و 
مدیرعامل سال های دور پرسپولیس در خصوص 

وضعیت کل فوتبال کشورمان صحبت کرد. 
در خصوص آخرین شرایط خصوصی 
 سازی سرخابی ها آیا با عرضه سهام شان در 

فرابورس موافق هستید؟
روند خصوصی سازی با این شکل و شمایل 
و ترفند از نظر کارشناسان قطعا به چالش 
کشیده می شود و احتمال موفقیت آن درصد 

زیادی نیست. 
 به خاطر تراز مالی و صورت های مالی 

شرایط حضور در بورس را نداشتند. 
با صداقت باید بگویم که وضعیت ۲ باشگاه 
پرطرفدار کشورمان خوب نیست و بیمار 
هستند. این ۲ باشگاه با اینکه هواداران زیادی 
دارند اما نفع شان نصیب دیگران می شود. 
دیگران از محتوای آنها استفاده می کنند و اینها 

روز به روز به بدهی شان افزوده می شود. 
 نظرتان درباره عزل عزیزی خادم 

چیست. 
اتفاقی که برای شخص رئیس فدراسیون 
فوتبال افتاد، نادر بود. نهادهای دولتی بررسی 
و تحلیل می کنند. آدم ها به دادگاه می روند و 
پاسخ می دهند. اما چند نفر نمی آیند، بنشینند 
بگویند به این چند دلیل رئیس فدراسیون 

فوتبال معزول شود. 
 برای این موضوع پیشنهادی دارید؟

به نظرم عزل »عزیزی خادم« اتفاق خوبی 
نبود. مجمع، مجمع هوشمندی است و درست 
تصمیم گرفته امیدوارم برای موضوع رسیدگی 
به عزل یا عزل موقت درست تصمیم بگیرد و 
فدراسیون را از این مخمصه ای که قرار گرفته 
نجات بدهد. هنوز تکلیف بعضی موارد روشن 
نیست. مانند بازی های تدارکاتی تیم ملی و 

آماده سازی مناسب برای جام جهانی. 
 به فرض اینکه مجمع رئیس جدیدی 
چه  فدراسیون  رئیس  کند.  انتخاب 

خصوصیاتی باید داشته باشد. 
نظر من خیلی مهم نیست، نظر مجمع مهمتر 
است. ضمن اینکه خصوصیات رئیس فدراسیون 
را اساسنامه تعریف کرده است. اگر اشکالی است 
اعضای مجمع فدراسیون فوتبال می توانند 
دوباره اساسنامه را بررسی کنند و کیفیت کار 
را بالا ببرند. ولی در کل مدیرانی که کاندیدا 
می شوند باید توانی هدایت عمومی، تفکر 
اقتصادی و صنعتی داشته باشند. عرق فوتبال 

هم به تن شان نشسته باشد. 

گفـــتوگـــو

دومین برد تیم ملی والیبال  
بانوان در صربستان 

تسنیم: به گزارش روابط عمومی فدراسیون 
والیبال، تیم ملی والیبال بانوان ایران در دومین 
دیدار تدارکاتی و دوستانه خود در اردوی 
برون مرزی صربستان به مصاف تیم »تنت« 
این کشور رفت و با نتیجه 3 بر ۲ حریف خود 
را شکست داد. شاگردان الساندراکمپدلی که 
در ست ابتدایی با نتیجه ۱۵ بر ۲۵ نتیجه بازی 
را به تیم تنت واگذار کرده بودند، در ست دوم 
با نتیجه ۲۵ بر ۲۱ بر حریف شان غلبه کردند. 
ست سوم ۲۵ بر ۲۲ به نفع تیم تنت به پایان 
رسید و تیم ملی والیبال بانوان ایران در دو ست 
پایانی به ترتیب با امتیازهای ۲۵ بر ۱۱ و ۱۵ بر 
7 فاتح میدان شد. تیم ملی والیبال بانوان ایران 
از روز ۱۹ اردیبهشت تمرینات خود را با حضور 
۱۶ بازیکن در اردوی برون مرزی صربستان آغاز 
کرده است و این تمرینات تا ۲۶ اردیبهشت ماه 

ادامه خواهد داشت.

خارجازمستطیلسبز

امیر عابدینی: 
 عزل 

 »عزیزی خادم« 
اتفاق خوبی نبود! 

خــــبر
»چین« از میزبانی جام ملت های 

2023  انصراف داد
کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرد پس 
از بحث های گسترده با فدراسیون فوتبال 
چین، AFC رسما مطلع شد که فدراسیون 
فوتبال چین نمی تواند به دلیل شیوع کرونا از 
جام ملت های آسیا ۲۰۲3 میزبانی کند. چین 
3 سال پیش در کنگره فوق العاده کنفدراسیون 
میزبان  به عنوان  پاریس،  در  آسیا  فوتبال 
جام ملت های آسیا انتخاب شده بود. در بخشی 
از بیانیه کنفدراسیون فوتبال آسیا آمده است: 
»AFC شرایط استثنایی ناشی از همه گیری 
کرونا را که منجر به سلب میزبانی از چین شد، 
تصدیق می کند. فدراسیون فوتبال چین و 
کمیته برگزاری بازی ها، این تصمیم بسیار 
دشوار اما ضروری را در راستای منافع جمعی 
جام ملت های آسیا ۲۰۲3 گرفته است. آنها 
زمان لازم را برای AFC در راستای ارزیابی این 
تصمیم مهیا کردند. کنفدراسیون فوتبال آسیا به 
همکاری نزدیک با شرکای تجاری و سهامداران 
خود برای ترسیم مسیر رو به جلو ادامه خواهد 
داد و از درک و حمایت آنها در این دوره تشکر 
می کند. جزئیات بیشتر در مورد گام های 
بعدی مربوط به میزبانی جام ملت های آسیا 
۲۰۲3 به زودی اعلام خواهد شد.« رقابت های 
جام ملت های آسیا پیش از این قرار بود از ۲۶ 
خرداد تا ۲۵ تیر ۱۴۰۲ در ۱۰ شهر کشور 
چین برگزار شود. از کشورهای قطر و عربستان 
به عنوان گزینه های جایگزینی چین یاد می شود. 

با شکست »پرسپولیس« مقابل »سپاهان«

»استقلال« جام قهرمانی را سفارش داد

      بازتاب سفر به ایران 
 ۲ ۲ قطر  میر  ا نی  ل ثا آ بن حمد  تمیم  شیخ 
اردیبهشت ماه در پاسخ به دعوت سیدابراهیم رئیسی  
وارد تهران شد. این سفر امیر قطر سوژه رسانه ورزشی 
»الکاس« قطر شده و این رسانه معتبر  به بازتاب بخشی از 

صحبت های ورزشی امیر قطر در تهران پرداخت.

             درگیری
نشریه سان انگلیس که معمولا پیشتاز در اخبار 
حاشیه ای در دنیای فوتبال است، گزارش داد که در تمرین 
منچستریونایتد پس از شکست مقابل برایتون، ۲ ستاره 
بزرگ این تیم باهم در کارینگتون، زمین تمرینی یونایتد 

باهم درگیر شدند و یک دعوای جدی صورت گرفت.

                      میخ 
پیش از شروع مسابقه تیم های شهرخودرو و  پیکان 
در ورزشگاه ثامن الائمه مشهد و در حین بازدید از زمین 
چمن از سوی بازیکنان دو تیم، تصویر جالبی به ثبت رسید؛ 
تصویری از یک میخ طویله که به روی زمین چمن محوطه 

فنی افتاده بود.

ت
شــ

سنو
عک

 ژاوی هرناندس که شاگردانش در هفته سی وهفتم و 
هفته ماقبل پایانی لالیگای اسپانیا باید در خانه ختافه به 
میدان بروند، گفت: ختافه با کیکه سانچس فلورس پیشرفت 
زیادی کرده است. ما باید نسبت به بازی با سلتاویگو، بهتری 
بازی کنیم و رقابت طلب باشیم. ما باید برای کسب سه امتیاز 
به میدان برویم. ما بازی با سلتاویگو - دیداری که بارسا 3 بر 

یک برنده شد - را آنالیز کردیم و اگر به دنبال 
ارائه فوتبال خوب هستیم، نباید توپ را از 
دست بدهیم. ما می خواهیم گامی رو به 
جلو برداریم و سعی کنیم با خلق موقعیت 
در بازی پیش رو به پیروزی برسیم. ژاوی 
همچنین درباره شایعات مطرح شده 

درباره توافق بارسلونا با مدیر برنامه های 
روبرت لواندوفسکی 33 ساله 

سه  قراردادی  عقد  برای 
ساله خاطرنشان کرد: قصد 
ندارم در مورد لواندوفسکی 
شما  به  اما  کنم  صحبت 
یادآوری می کنم که برای 
ما سن مساله نیست و ما 

دنی آلوز را در 38 سالگی به 
خدمت گرفتیم. تنها چیزی 

که ما به آن اهمیت می دهیم یک 
ذهنیت حرفه ای است. بازیکنانی 
مانند مودریچ، رونالدو و مسی 
بازی  بالایی  سطح  در  هنوز 
می کنند، پس سن مانعی ندارد. 

بیــنالمــلل


